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Interpelacja dotycząca potrzeby wymiany i montażu progów zwalniających na 

ulicy Bajkowej 

W związku z kierowanymi do mnie uwagami i prośbami od mieszkańców ulicy Bajkowej, 

uprzejmie proszę o podjęcie działań zmierzających do wymiany progu zwalniającego się na tej 

arterii i montażu dodatkowego elementu przy wjeździe na tę ulicę. 

W chwili obecnej intensywność ruchu kołowego w tym miejscu szybkość 

przemieszczających się na tej ulicy pojazdów kołowych, stwarza szereg problemów 

komunikacyjnych a także powoduje bezpośrednie zagrożenia związane ze stłuczkami i 

potrąceniami. W mojej ocenie istniejące archaiczne rozwiązanie, wdrożone 20 lat, nie spełnia 

dzisiejszych standardów i wymaga wprowadzenia nowych elementów 

Uprzejmie proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawioną przeze mme kwestią 

wprowadzenie stosownych rozwiązań. 

Z wyrazami szacunku 
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